
Oświadczenie złożone 

przez senatora Marcina Karpińskiego 

w dniu 7 maja 2024 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra nauki Dariusza Wieczorka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zgłosiła się do mnie mieszkanka województwa łódzkiego, matka ucznia kończącego szkołę średnią, 

którego pasją jest sport. Jej syn rozwija się w tym kierunku i osiąga sukcesy. Chciałby kontynuować tę 

ścieżkę rozwoju, jednak, jak zwróciła uwagę pani A., brakuje w Łodzi uczelni wychowania fizycznego, a jej 

syn nie chce opuszczać rodzinnej Łodzi. 

W związku z pismem, które dostałem od pani A., zwracam się do pana ministra z prośbą o odpowiedzi na 

następujące pytania. 

1. Czy Ministerstwo Nauki i Szkolnictwa Wyższego ma wpływ na tworzenie kierunków na uczelniach 

wyższych? 

2. Czy w związku z tym, iż brakuje uczelni wychowania fizycznego w Łodzi, jest możliwość utworzenia 

wydziału wychowania fizycznego na jednej z łódzkich uczelni (na Uniwersytecie Łódzkim lub Politechnice 

Łódzkiej)? 

Marcin Karpiński 

senator RP 


